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. Bydgoskie Posiedzenie Rady Okręgu nr 13 - Bydgoskie

z dnia 22.11.2022, spotkanie stacjonarne, SP nr 13 plus wizja lokalna na ul. Bydgoskiej

Lista obecności - członkowie RO nr 13:

1. Anna Lamers - zastępczyni przewodniczącego

2. -Katarzyna Krynicka-Szroeder - sekretarz

3. Łukasz Broniszewski

4. Aleksandra Kasiorkiewicz-Demko.

5. Agata Malchrowicz.

6. Sylwester Jankowski

Zdalnie łączy się przewodniczący RO, Maciej Stawiski.

Obecni mieszkańcy: Maciek Iwaniszewski, Paweł Gawiński

1. Akceptacja protokołu z dnia 08.11.2022.
Przyjęty przez aklamację
2. Przyjęcie porządku obrad: zaopiniowanie dla MZD projektu M. Iwaniszewskiego, zaopiniowanie 
projektu lokalizacji wiaty na rowery oraz minimalnych wymogów technicznych dla wiaty, wybór 
delegatów do Forum Rad Okręgów, zrzuty solanki do Wisły przez geotermię p. Rydzyka, 
wydatkowanie środków z budżetu RO do końca roku, konsultacje "Plan na plan" - czy jeszcze 
spotkanie.
Głosowanie nr 1 w sprawie przyjęcia harmonogramu: 6 za, 0 przed,w, 0 wstrzymujących się.

3. Projekt Maćka Iwaniszewskiego finansowany z BO - zabezpieczenie przestrzeni przed 
samochodami. Projekt przejął MZD i odszedł od koncepcji projektanta, czyli Maćka Iwaniszewskiego. 
W wersji projektu MZD nie uwzględnione zostały elementy inne małej architektury poza słupkami i 
stojakami rowerowymi. Również wiele wskazanych w projekcie pierwotnym lokalizacji zostało 
pominiętych. Pierwotne propozycje Maćka Iwaniszewskiego odnośnie zabezpieczenia przestrzeni ul. 
Bydgoskiej w jej reprezentacyjnych punktach za pomocą donic z zielenią, na skrzyżowaniach też 
propozycja ustawienia mniejszych donic. W wielu miejscach ul. Bydgoskiej już poustawiane zostały 
biało-czerwone słupki. Lokalizacje zgadzają się z zaproponowaną przez projektodawcę, ale forma 
odbiega.
Uchwała nr 1 Opinia RO w sprawie realizacji projektu Maćka Iwaniszewskiego finansowanego z BO
RO wnioskuje o korektę wskazanych lokalizacji i form interwencji w przestrzeni. RO wnioskuje o 
uwzględnienie lokalizacji wskazanych przez projektodawcę i uwzględnienie donic.
Głosowanie nr 2: 5 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się.

4. Zaopiniowanie projektu lokalizacji wiaty na rowery oraz minimalnych wymogów technicznych dla 
wiaty.
A. Malchrowicz - dlaczego nie pierwotnie wskazana lokalizacja, czyli parking na ul. Fałata. Wymagania 

techniczne: wiata ma mieć też funkcję antywłamaniową, zamek elektroniczny, nie tylko zadaszenie, 
ale i chronione boki. RO wnioskuje o konsultacje na etapie projektowania wiaty. Jak zostanie 
wypracowana forma, będziemy powielać w innych lokalizacjach.
Głosowanie nr 3: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących.



5. Wybór delegatów do Forum Rad Okręgów - na jakim etapie jest Forum Rad Okręgów? Spotkanie 9 
grudnia o godz. 18:00. Ponad połowa RO potwierdziła udział delegatów.
A. Lamers - czy my wiemy czym będzie Forum i jak będzie funkcjonowało?
M. Stawiski - nie wiemy, to będzie ustalone w sposób demokratyczny na Forum. Po konferencji był 
feedbeack ze strony wielu RO, kontrpropozycje funkcjonowania Forum. M. Stawiski prosi o delegację. 
Każda RO ma mieć jeden głos.
Ł. Broniszewski - z naszej RO powinna być przynajmniej dwójka, kobieta i mężczyzna.
Odbyła się dyskusja czym Forum Rad ma być i jaką formę miałoby przybrać. Forum nie może 
koordynować działania Rad, Rady są niezależne. Forum miało zbierać działania i być platformą 
wzajemnego wsparcia.
S. Jankowski - to bardzo zły pomysł, żeby wybierać delegatów, którzy będą decydować za Rady.
A. Lamers - też chciałabym zaapelować, żeby od nas poszło jak najwięcej osób, najlepiej wszystkie 10 
osób.
A. Malchrowicz - delegat powinien się zmieniać, w zależności od tematów, które interesują 
poszczególnych członków.
Piątek 9 grudnia, 18;00. Deklaracja obecności na spotkaniu Forum Rad Okręgów na dzień dzisiejszy: 
M. Stawiski, K. Katarzyna Krynicka-Szroeder, S. Jankowski, A. Lamers, Łukasz jak będzie.

6. Zrzuty solanki do Wisły - sprawozdanie M. Stawiskiego z posiedzenia Komisji Gospodarki 
Komunalnej Rady Miasta Torunia
Przygotujemy pismo, w piśmie stan wiedzy na dzień składania, Łukasz Broniszewski - lista instytucji, 
do których mamy rozesłać.
Po wysłaniu pisma umieszczamy też w mediach.
Głosowanie nr 4: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

7. Pozostało 1489 zł do wydania przez RO nr 13 do końca roku. M. Kałdowska: Wigilia dla samotnych i 
kolędowanie dla seniorów (200 zł).
A. Kasiorkiewicz-Demko - czy musimy to wykorzystać na cele integracyjne? Można przeznaczyć środki 
na zainstalowanie fotopułapki w miejscu zrzutu solanki. Jeśli takie przeznaczenie jest niemożliwe, to 
przeznaczmy je na działania edukacyjne, spotkania z wykładem z zaproszeniem specjalistów. Np. o 
zrównoważonym transporcie.
Ł. Broniszewski - zintegrować społeczność Rad organizując w przyszłym miesiącu spotkanie Rad w 
naszym Okręgu.
A. Lamers -10 grudnia odbędą się międzynarodowe Mikołajki w Central Parku. Prosi o przeznaczenie 
środków na upominki dla dzieci.
Głosowanie nr 5, 450 zł M. Kałdowska, 1000 zł Mikołajki międzynarodowe A. Lamers: 4 za, 2 
wstrzymujące, 0 przeciw.

8. Spotkanie konsultacyjne Plan na plan - spotkanie w Stabilo się nie odbyło. Proponowany termin 29 
listopad, 18:00, Pers.

9. Następne spotkanie RO 6 grudnia. Na tym spotkanie zakończono.
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